
Stenfeltbakken Grendelag 
http://www.stenfelt.no 
         Langhus 27.04.08 
 

REFERAT FRA GENERALFORSAMLING I STENFELTBAKKEN GRENDELAG 
TORSDAG 24.04.08 

 
48 husstander var representert (43 frammøtte, 5 fullmakter). 
 
 
1) Konstituering 
Styreformann Jan Yngve Halvorsen ble valgt til møteleder og Frode Gaare til referent. Mona 
Nordstrøm og Per Arne Enger ble valgt til å underskrive protokollen. 
 
2) Styrets årsberetning 
Årsberetningen ble opplest av Jan Yngve Halvorsen og godkjent av generalforsamlingen. 
 
3) Regnskap 2007 og budsjett 2008 
Etter kort diskusjon om avsetninger til garasjeanleggene, ble regnskap og budsjett godkjent. 
 
4) Grendelagsavgiften 
Det ble besluttet å videreføre grendelagsavgiften på kr. 1500 pr. kvartal. 
 
5) Fastsettelse av godtgjørelse 
Godtgjørelse på kr 1000 til faste medlemmer av styret og grendelagsutvalget, ble også 
besluttet videreført. 
 
6) Forslag fra Sverre Røss 
Røss hadde sent inn flere forslag til punkter han ønsket behandlet av generalforsamlingen. 
- Avvikle papirinnsamlingen. 
Er en kommunal tjeneste og ikke noe generalforsamlingen kan bestemme. Papir vil bli hentet 
hvis det er satt ut. 
- Ansette vaktmester som kan rydde og fikse på området. 
Grendelaget har ikke juridisk myndighet til å ansette noen. Bruk av vaktmesterselskaper på 
timebasis veldig dyrt. En av beboerne (Ingeborg Roald) ønsket å bidra, og det ble besluttet at 
man skulle forsøke dette som en prøveordning og evaluere dette ved neste generalforsamling. 
- Fastsette tidspunkt for hvor lenge man kan spille musikk i grendehusene. Prøveordningen 
med musikkslutt kl 24 er ferdig, det er nå tillatt å spille til kl 02 (som det står i vedtektene). 
- Parkering av store kjøretøy i Stenfeltbakken. Dette er heller ikke en sak for 
generalforsamlingen, men det ble oppfordret til at disse kjøretøyene ikke blir parkert i 
Stenfeltbakken. 
 
7) Valg 
Styret og grendelagsutvalget har nå følgende sammensetning: 
 
Styret: 
Sverre Røss  113 Styreleder  2 år (ny) 
Bjørn Erik Jacobsen 27 Kasserer  2 år (ny) 
Bjørn Mathisen 189 Dugnadsansvarlig  1 år igjen 
Geir Petter Gjefsen 143 Web-ansvarlig  1 år igjen 



Marianne Fjærbu 97 Styremedlem  1 år igjen 
Frode Gaare  187 Sekretær  1 år igjen 
 
Grendelagsutvalget: 
Mona Nordstrøm 75    Gjenvalg 
Heidi Borge  31    1 år igjen 
Anne Mari Green 43    1 år igjen 
Mette Johansen 7    1 år igjen 
 
8) Asfaltering 
Forslaget om å bruke oppsparte midler til å asfaltere hele feltet, ble vedtatt med 44 stemmer 
for og 4 i mot. Når grendelagsavgiften for tredje kvartal er innbetalt, vil det være tilstrekkelig 
med penger på konto til å sette i gang med asfalteringen (se detaljer om priser etc på siste side 
i innkallelsen). 
 
9) Diverse spørsmål og innspill som ble diskutert 
- Ønske om at det ble sendt ut skriv med oppfordring om å melde inn saker til 
generalforsamlingen (vedtektene sier at saker må meldes inn senest tre uker før 
generalforsamlingen for å bli behandlet). 
- Små feil i innkallingen. 
- ”Akebakken” ved nedre garasjeanlegg ønskes ikke strødd om vinteren. 
- Løsning på parkeringsproblemene: ”Bruk garasjene” 
- Oppfordring til å låse garasjene. 
- Kanskje bruke lås på postkassene etter flere tyverier fra disse. 
- Spørsmål om mere lys på feltet. 
- Hvor finnes tidligere vedtatt ”lysplan”? 
- Elektrisk anlegg på øvre garasjeanlegg må ses på. 
- Spørsmål om det har vært vurdert å se på garasjeanleggene (dårlig fundament). 
- Grendelaget har fått en ny og enklere web-adresse: www.stenfelt.no. 
- Grøfter ved nedre garasjeanlegg ønskes fylt med ordentlig pukk, og ikke bare sand (som ble 
gjort ved forrige dugnad). 
- Kattehold. En beboer har flere ganger fått katter opp i barnevognen og ønsket at katter skulle 
holdes i bånd, slik det står i vedtektene. 
 


